
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/1342.

Benyújtás dátuma: 2022-09-29 12:54

Parlex azonosító: 98JDKWHG0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Kanász-Nagy Máté (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért ösztönzik az önkormányzatokat eladósodásra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

Köszönöm  Rétvári  Bence  államtitkár  úr  válaszát,  melyet  az  általam  feltett  „Milyen  állami
beavatkozásokat terveznek nyújtani az önkormányzatoknak a kormányzati rezsiemelő intézkedések
bevezetése után?” kérdésre adott. Sajnálattal vettem tudomásul, hogy az Ön által leírtaknak csak
igen kicsiny része az, amely érdemi válasznak tekinthető. Válaszában Ön utal arra, hogy a Kormány
munkacsoportot  hozott  létre,  mely  az  önkormányzatok  megemelkedett  energiaárak  miatti
forrásigényeket vizsgálja. Továbbá utal a Költségvetési törvény IX. fejezetében rendelkezésre álló
forrásra, melynek terhére az önkormányzatok rendkívüli támogatást igényelhetnek. Azonban ez a
forrás az előző évhez képest jelentősen csökkent.

Kérdéseim a következők:

1. Az Ön által említett, kormány által létrehozott munkacsoport konkrétan milyen feladatokat 
végez? Folytatnak-e bármilyen érdemi egyeztetést, tárgyalásokat az önkormányzati 
szövetségekkel?

2. Mennyivel kívánja megemelni az önkormányzatok számára „működőképességük 
megőrzésére” igénybe vehető összeget a költségvetésben?

3. Tervezik-e önkormányzati ársapka bevezetését az energia árak tekintetében?
 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.
 
Budapest, 2022. szeptember 29.



 
Tisztelettel:

Kanász-Nagy Máté (LMP)
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